
Z	  Á	  P	  I	  S	  N	  I	  C	  A	  	  	  č.	  3/2015	  
z	  3.	  riadneho	  zasadnutia	  Obecného	  zastupiteľstva	  obce	  	  Perín	  –	  Chym	  ,	  dňa	  24.	  4.	  2015	  

	  

Prítomní	  :	  	  Podľa	  prezenčnej	  listiny	  

Za	  návrhovú	  komisiu	  :	  Ing.	  Roland	  	  Vinter,	  	  Karol	  Kočiš	  

Za	  overovateľov	  zápisnice:	  Marek	  Trembecki,	  Ladislav	  Urbán	  

Zapísala	  :	  	  Ing.M.	  Štefánová	  

	  

Program	  :	  
1. Otvorenie (určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice; voľba návrhovej komisie; schválenie       

programu) 
2. Správa starostu obce 

3. Schválenie rozpočtu na rok 2015 

4. Schválenie investícií na rekonštrukciu obecnej kuchyne 

5. Schválenie projektu multifunkčného ihriska v Chyme 

6. Odsúhlasenie podmienok na verejné obstarávanie úžitkového vozidla 

7. Zásady odmeňovania poslancov 

8. Rôzne (žiadosti občanov, pripomienky, námety, sťažnosti)           

9. Diskusia 

10. Záver 

	  
	  
K	  bodu	  č.1	  :	  	  
Zasadnutie	   obecného	   zastupiteľstva	   sa	   začalo	   príhovorom	   starostu	   obce	   MVDr.	   Ladislava	  
Molnára	   PhD.	   ,	   ktorý	   srdečne	   privítal	   poslancov,	   kontrolóra	   obce	   a	   všetkých	   prítomných.	  
Starosta	   navrhol	   návrhovú	   komisiu,	   overovateľov	   	   a	  zapisovateľku	   zápisnice,	   ktorí	   boli	  
jednohlasne	  schválení.	  Oboznámil	  prítomných	  s	  programom	  zasadnutia.	  
	  
	  
	  
K	  bodu	  	  č.2	  :	  
Starosta	  obce	  informoval	  	  prítomných	  o	  svojej	  doterajšej	  	  a	  prebiehajúcej	  činnosti.	  

• Nakoľko	   v	  obci	   prebieha	   kontrola	  Najvyššieho	   kontrolného	  úradu,	   nebolo	   naplnené	  
uznesenie	  č.11/2015	  o	  vykonaní	  komplexnej	  inventarizácie	  majetku	  obce	  Perín-‐Chym	  
do	   15.4.2015.	   Kontrola	   NKÚ	   bude	   pravdepodobne	   prebiehať	   do	   konca	   mája	  



a	  inventarizácia	   bude	   vykonaná	   následne.	   O	  výsledku	   bude	   OZ	   informované	   na	  
najbližšom	  zasadnutí.	  

• Rozhodnutie	   Okresného	   úradu	   Košice-‐okolie,	   odboru	   cestnej	   dopravy	   a	  pozemných	  
komunikácií	  o	  pokute	  200	  €	  za	  spáchanie	  správneho	  deliktu	  v	  roku	  2014.	  

• Začalo	   sa	   trestné	   stíhanie	   voči	  Mgr.	  Adriene	  Baranovej	   vo	   veci	   zneužitia	  právomoci	  
verejného	  činiteľa,	  vyšetrovanie	  prebieha.	  

• Riešenie	   súdneho	  sporu	   s	  pánom	  Brandisom	  ohľadom	  vecného	  bremena	  a	  výstavby	  
oplotenia.	  Nakoľko	  prebieha	  konanie	  o	  umiestnení	  trafostanice	  s	  VSD,	  bude	  potrebná	  
prekládka	   vodovodnej	   šachty	   a	  ťarchy	   na	   obecnom	   pozemku.	   Obec	   sa	   snaží	  
o	  ukončenie	  sporu	  zmierom.	  	  

• Od	   01.04.2014	   je	   zamestnancom	   obce	   na	   	   pozícii	   prevádzkara	   p.	   Dalibor	   Šušňák.	  
Okrem	   neho	   nastúpili	   do	   pracovného	   pomeru	   v	  rámci	   projektu	   ÚPSVaR	   Klaudia	  
Skapinyeczová,	  Štefan	  Huďa	  a	  Ladislav	  Golenya	  na	  dobu	  6	  mesiacov.	  

• Prebehlo	   miestne	   šetrenie	   ohľadom	   smetiska	   v	  Chyme,	   do	   dvoch	   mesiacov	   je	  
potrebné	   vyhovieť	   požiadavkám	   odboru	   životného	   prostredia,	   hlavne	   zabezpečiť	  
likvidáciu	   komunálneho	   odpadu.	   Zamestnanci	   obce	   pod	   vedením	   prevádzkara	   už	  
začali	   s	  čistením.	   Nakoľko	   sa	   nepotvrdila	   prítomnosť	   nebezpečného	   odpadu,	   je	  
potrebné	  odstrániť	  komunálny	  odpad	  a	  skládku	  prekryť	  navozenou	  hlinou.	  

• Keďže	  vysokokapacitné	  kontajnery	  boli	  umiestnené	  len	  v	  Períne,	  Chyme	  a	  vo	  Vyšnom	  
Lánci	   a	  v	  Gomboši	   neboli,	   budú	   pristavené	   dva	   v	  Chyme	   pri	   smetisku	   a	  jeden	  
v	  Gomboši	  

• Starosta	  sa	  poďakoval	  zamestnancom	  obce	  a	  aktivačným	  pracovníkom	  za	  pomoc	  pri	  
odstraňovaní	   neporiadku	   a	  zrezaných	   konárov	   vo	   všetkých	   troch	   častiach	   obce.	  
(odviezlo	  sa	  zhruba	  10	  fúr	  ).	  Veľa	  práce	  čaká	  obec	  pri	  upratovaní	  dvora	  bývalej	  školy	  
v	  Chyme.	  

• Poďakovanie	  patrí	  aj	  dôchodcom,	  ktorí	  sa	  postarali	  o	  výsadbu	  ruží.	  
• V	  rámci	  náhradnej	  výsadby	  za	  vyrezané	  stromy	  boli	  vysadené	  japonské	  čerešne.	  
• Je	  potreba	  zakúpiť	  novú	  kosačku	  s	  pojazdom.	  
• Z	  požiarnej	  zbrojnice	  bol	  likvidovaný	  kovový	  šrot,	  za	  ktorý	  bola	  kúpená	  reťazová	  píla.	  
• V	  neposlednom	  rade	  sa	  starosta	  poďakoval	  aj	  športovcom,	  ktorí	  pomáhali	  pri	  výrube	  

a	  orezávaní	   stromov,	   čím	   obci	   ušetrili	   nemalé	   finančné	   prostriedky.	   Výrub	  
označených	  stromov	  bude	  pokračovať	  na	   jeseň,	  ale	  v	  prípade	  vyschnutých	  stromov,	  
ktoré	   ohrozujú	   obyvateľov	   alebo	   ich	   majetok	   sa	   bude	   postupovať	   aj	   mimo	  
vegetačného	  obdobia,	  podľa	  potreby.	  

	  
	  
K	  bodu	  	  č.	  3	  :	  
Starosta	  oznámil,	  že	  návrh	  rozpočtu	  na	  rok	  2015	  a	  viacročný	  rozpočet	  na	  roky	  2015-‐2017	  bol	  
zverejnení	   v	  zmysle	   zákona,	   informoval	   poslancov,	   že	   k	  jeho	   schvaľovaniu	   dôjde	   až	   po	  
schválení	   jednotlivých	   finančných	   nákladov	   plánovaných	   na	   tento	   rok	   a	   odovzdal	   slovo	  
predsedovi	   finančnej	   komisie	   Ing.	   Rolandovi	   Vinterovi,	   ktorý	   predniesol	   správu	   k	  návrhu	  
rozpočtu	   –	   príjmovú	   aj	   výdajovú	   časť.	   Ing.	   Vinter	   konzultoval	   výšku	   rezervného	   fondu	  
s	  kontrolórmi	  z	  NKÚ	  a	  tí	  tvrdili,	  že	  zostatok	  je	  minimálny.	  Preto	  si	  budeme	  musieť	  počkať	  na	  



výsledný	   verdikt	   kontroly	   NKÚ.	   Z	  prebytku	   v	  rozpočte	   je	   potrebné	   určiť	   na	   čo	   budú	   tieto	  
financie	  použité	  
Starosta	   navrhol,	   aby	   na	   každom	   zasadnutí	   OZ	   boli	   prijaté	   aspoň	   jedny	   zásady,	   nakoľko	  
doterajšie	   platné	   sú	   už	   zastaralé.	   Na	   tomto	   zasadnutí	   budú	   schvaľované	   zásady	  
odmeňovania	  poslancov.	  
K	  bodu	  č.	  4	  
Starosta	   obce,	   MVDr.	   Ladislav	   Molnár	   PhD.,	   informoval	   prítomných	   o	  prebiehajúcej	  
rekonštrukcii	  kuchyne	  v	  budove	  obecného	  úradu	  a	  o	  verejnom	  obstarávaní.	  
Požiadal	   prevádzkara	   D.	   Šušňáka,	   aby	   opísal	   prevedené	   práce	   a	  informoval	   o	  plánovaných	  
prácach	  a	  vybavení	  kuchyne.	  
Podľa	  už	  ponúknutých	  cenových	  kalkulácií	  by	  celá	  rekonštrukcia	  mala	  stáť	  cca	  15	  000	  €	  (5000	  
€	  	  na	  stavebné	  úpravy	  a	  10	  000	  €	  	  na	  zariadenie).	  
Keďže	   bol	   spomenutý	   elektrický	   bojler	   na	   ohrev	   vody,	   poslanec	   G.	   Vinter	   navrhol,	   že	  
výhodnejší	  by	  bol	  ohrev	  plynom.	  Pri	   veľkých	  akciách	  by	  bojler	  nestíhal	   zohriať	  postačujúce	  	  
množstvo	  vody.	  
Starosta	  vyzval	  poslanca	  G.Vintera,	  aby	  predložil	  cenovú	  kalkuláciu	  na	  plynový	  ohrev	  vody.	  
Preto	  sa	  cenová	  kalkulácia	  navýšila	  na	  16	  000	  €	  bez	  DPH.	  
Starosta	  dal	  hlasovať	  o	  rekonštrukcii	  kuchyne.	  
	  
K	  bodu	  č.	  6	  
Obec	   potrebuje	   úžitkové	   vozidlo,	   ktoré	   bude	   schopné	   previesť	   7	   ľudí.	   Zabezpečené	   bude	  
formou	  verejného	  obstarávania	  a	  financované	   lízingom.	   	  Prvá	   splátka	  by	  bola	   cca	  10	  000	  €	  
a	  lízing	  na	  3	  roky	  (5	  000	  €	  ročne).	  
Pán	  starosta	  dal	  hlasovať	  o	  nákupe	  úžitkového	  vozidla.	  
	  
K	  bodu	  č.	  5	  
Starosta	  informoval	  prítomných	  o	  dotácii	  štátu	  na	  projekt	  multifunkčného	  ihriska	  v	  Chyme.	  
Je	   	  potrebné	  vypracovať	  projekt.	  Spoluúčasť	  obce	  na	  realizáciu	  projektu	   je	  5	  %	  a	  projekt	   je	  
tiež	   rátaný	   do	   spoluúčasti.	   Ak	   by	   dotácia	   nebola	   schválená,	   aj	   tak	   budeme	   ihrisko	   stavať	  
svojpomocne	   a	  projekt	   bude	   potrebný.	   Na	   výber	   dodávateľa	   na	   vypracovanie	   projektovej	  
dokumentácie	  bol	  uskutočnený	  prieskum	  trhu,	  ktorého	  sa	  zúčastnili	  3	  dodávateľské	  firmy.	  
Vyhrala	  firma	  	  s	  najnižšou	  ponukou	  –	  2800	  €.	  
Prebehlo	  hlasovanie	  za	  výber	  dodávateľa.	  
	  
Ing.	  R.Vinter	  oznámil	  poslancom,	  že	  nakoľko	  v	  minulom	  roku	  bola	  prijatá	  žiadosť	  na	  dotáciu	  
len	   od	   TJ	   Družstevník	   Perín,	   bolo	   v	  zmysle	   zákona	   nutné,	   zapracovať	   ju	   do	   návrhu	   na	  
rozpočet.	  Aj	  keď	  sa	  poslanci	  na	  pracovnej	  porade	  dohodli,	  že	  sumu	  vyčlenenú	  na	  dotáciu	  pre	  
TJ	   presunú	   na	   výdaje	   spojené	   s	  obecnými	   akciami	   (deň	   obce,	   deň	   detí..),	   aby	   bola	  možná	  
existencia	  futbalového	  klubu,	  je	  potrebná	  finančná	  podpora.	  
Slovo	  dostal	  aj	  predseda	   futbalového	  klubu	  pán	  František	  Pikla.	  Objasnil,	   že	   len	  na	  činnosť	  
potrebujú	   8000	   €.	   Preto	   požiadal	   poslancov	   o	  dotáciu	   4000	   €.	   Kontrolór	   obce	   potvrdil,	   že	  
obec	  nefinancuje	  kluby,	  môže	  len	  prispieť	  na	  rozvoj	  telesnej	  kultúry	  a	  športu.	  
Starosta	   konštatoval,	   že	   na	   pracovnej	   porade	   sa	   dohodli,	   aby	   boli	   zabezpečené	   nedeľné	  
futbalové	   zápasy,	   vyčlenia	   sa	   finančné	   prostriedky	   pre	   TJ.	   TJ	   však	   musí	   svoje	   výdaje	   voči	  



futbalovému	   zväzu	   zdokladovať.	   Kontrolór	   upozornil	   predsedu	   TJ,	   že	   táto	   dotácia	   bude	  
ošetrená	  zmluvne	  a	  v	  zmluve	  bude	  stanovené,	  na	  čo	  sa	  financie	  môžu	  použiť.	  Do	  konca	  roka	  
je	  potrebné	  predložiť	  obci	  zúčtovanie,	  aby	  to	  bolo	  zahrnuté	  v	  rozpočte.	  
Hlasovalo	  sa	  za	  dotáciu	  4000	  €	  ročne,	  ktorá	  bude	  vyplácaná	  štvrťročne	  po	  1000	  €.	  
	  
Starosta	   ďalej	   informoval	   o	  existujúcich	   kosačkách	   a	  o	  potrebe	   výkonnejšej	   kosačky,	   ktorá	  
bude	  schopná	  odpratať	  aj	  sneh	  na	  menších	  plochách.	  
Hlasovalo	  sa	  o	  nákupe	  motorovej	  kosačky,	  ktorý	  prebehne	  formou	  verejného	  obstarávania.	  
	  
Vyčlenili	   sa	   financie	   na	   	   povrchovú	   úpravu	   a	  dokončenie	   ihriska	   vo	   Vyšnom	   Lánci	   a	  na	  
zakúpenie	  vybavenia	  detských	   ihrísk	  vo	  všetkých	  troch	  častiach	  obce,	   	  aby	  sa	  deti	  mali	  kde	  
hrať.	  
Starosta	   informoval	   o	  pripravovaných	   spoločenských	   akciách	   –deň	   detí,	   ekumenická	   omša	  
spojená	   so	   športovým	  dňom,	  akcia	   v	  spolupráci	   s	  Údolím	  Bodvy	  a	  poľovnícky	  deň.	  Na	   tieto	  
akcie	  boli	  vyčlenené	  finančné	  prostriedky	  vo	  výške	  7000	  €.	  
	  
Ing.	   R.	   Vinter	   sa	   prihlásil	   o	  slovo.	   Informoval,	   že	   keďže	   sme	   obec	   s	  počtom	   obyvateľov	   do	  
2000,	  nie	  je	  potrebné	  mať	  programový	  rozpočet.	  
Starosta	  dal	  hlasovať	  za	  neuplatnenie	  programov	  v	  rozpočte	  a	  za	  schválenie	  rozpočtu	  na	  rok	  
2015	  do	  výšky	  ekonomických	  kategórií.	  
Hlavný	   kontrolór	   obce	   Ing.	   Jaroslav	   Hospodár	   predniesol	   svoje	   stanovisko	  
k	  návrhu	  	  viacročného	  rozpočtu	  na	  roky	  2015-‐2017,	  	  v	  ktorom	  odporúčal	  jeho	  schválenie.	  
Starosta	   sa	   poďakoval	   hlavnému	   kontrolórovi,	   potvrdil	   zverejnenie	   návrhu	   rozpočtu	   na	  
verejnej	   tabuli,	   úpravy	   rozpočtu	   boli	   	   odsúhlasené	   poslancami	  OZ	   a	  nie	   sú	   žiadne	   výhrady	  
voči	  schváleniu	  rozpočtu.	  
OZ	  zobralo	  na	  vedomie	  stanovisko	  kontrolóra	  ,	  návrh	  rozpočtu	  a	  schválilo	  rozpočet.	  	  
	  
K	  bodu	  č.	  7	  
OZ	   schválilo	   zásady	   odmeňovania	   poslancov	   podľa	   predložených	   podkladov	   a	  mimoriadnu	  
odmenu	  zástupcovi	  starostu.	  
Pani	   Lichvárová	   poznamenala,	   že	   zo	   zasadnutí	   jednotlivých	   komisií	   je	   potrebné	   vyhotoviť	  
prezenčnú	  listinu	  a	  zápisnicu.	  
Kontrolór	  obce	  zdôraznil,	  že	  komisia	  má	  poradný	  hlas	  a	  dáva	  návrhy	  na	  prejednanie	  OZ.	  
	  
K	  bodu	  č.	  8	  
V	  tomto	  bode	  starosta	  predniesol	  podané	  žiadosti	  občanov:	  

• žiadosť	   Pavla	   Mateja	   o	  schválenie	   otváracej	   doby	   na	   predaj	   zmrzliny	   a	  rýchleho	  
občerstvenia-‐	   nakoľko	   nepredložil	   potrebné	   doklady	   bude	   vyzvaný	   na	   dodatočné	  
doloženie	  dokladov.	  

• žiadosť	   Štefana	   Beneho	   o	  odkúpenie	   železných	   detských	   preliezok	   pri	   bývalej	   škole	  
v	  Chyme	  	  v	  zostatkovej	  hodnote.	  Tejto	  žiadosti	  bolo	  vyhovené.	  Predaj	  sa	  uskutoční	  až	  
po	  inštalácii	  nových	  preliezok.	  

• žiadosť	   firmy	   HCP	   čerpacia	   technika	   o	  prenájom	   priestorov	   v	  budove	   kultúrneho	  
domu	   v	  Chyme.	   	   Poslanec	   Štefán	   informoval,	   že	   v	  týchto	   priestoroch	   bol	   klub	  



mládeže.	   Pán	   Kočiš	   nesúhlasil	   s	  prenájmom	   priestorov	   v	  hornej	   časti	   kultúrneho	  
domu.	   Poslanci	   OZ	   schválili	   zámer	   obce	   o	  prenájom	   priestorov	   formou	   verejnej	  
súťaže.	  	  

• žiadosť	  Benjamína	  Brandisa	  o	  oplotenie	   –	   v	  tomto	   sa	   vedie	   súdny	   spor,	   ktorý	  by	   sa	  
mal	  ukončiť	  zmierom.	  

• K	  bodu	  č.	  9	  
V	  diskusii	   sa	  pán	   Štefan	  Bárány	  opýtal,	   kedy	  bude	   fungovať	   verejný	   rozhlas.	   Lebo	  dnes	  
nefungoval.	   Pani	   Lichvárová	  mu	  vysvetlila,	   že	  hlásenie	  bolo	   vykonané	  vo	  Vyšnom	  Lánci	  
a	  v	  takom	  prípade	  je	  z	  časti	  počuť	  aj	  v	  Períne.	  
Ďalej	   sa	   pán	   Bárány	   sťažoval	   na	   Rómov	   vykupujúcich	   staré	   železo,	   že	   im	   obec	   robí	  
reklamu,	   keď	   vyhlási	   ich	   oznam.	   Pani	   Lichvárová	   objasnila,	   že	   ak	   podnikateľ	   predloží	  
živnostenský	   list	  a	  zaplatí	  poplatok	  za	  oznam	  v	  rozhlase,	  obec	   je	  povinná	  poskytnúť	  mu	  
túto	   službu.	   Pán	   Bárány	   sa	   sťažoval,	   že	   prečo	   maďarským	   občanom	   umožňujeme	  
skupovanie.	  Pani	  Lichvárová	  mu	  oznámila,	  že	  spomínaní	  kupujúci	  boli	  z	  Veľkých	  Kapušian.	  
Pán	  Bárány	   sa	   sťažoval	   na	   konáre	   za	   cintorínom.	   Starosta	   upokojil	   občana,	   že	   o	  týchto	  
veciach	  vie	  a	  sám	  dal	  povolenie	  na	  hromadenie	  konárov	  v	  tejto	  časti,	  aby	  sa	  následne	  dali	  
naraz	  odstrániť.	  
Pán	  Bárány	  sa	  pýtal	  na	  zrezané	  lipy.	  Starosta	  mu	  adekvátne	  odpovedal.	  K	  tejto	  téme	  sa	  
vyjadrili	   aj	   poslanci	   Urbán	   a	  Trembecki.Pán	   Bárány	   osočoval	   poslancov	   za	   predošlé	  
volebné	  obdobie.	  

V	  diskusii	   sa	  pýtal	  poslanec	  Kapaló	  na	  váženie	  odpadu	  vo	  vysokokapacitných	  kontajneroch.	  
Poslanec	  Štefán	  informoval	  o	  poškodení	  cesty	  v	  Chyme	  a	  pán	  Damko	  sa	  pýtal	  na	  parkovanie	  
vozidiel	  obecného	  úradu.	  Starosta	  požiadal	  poslanca	  Štefána,	  ktorý	   je	  členom	  školskej	  rady	  
pre	  MŠ,	  o	  prehodnotenie	  cestovného	  pre	  deti.	  
K	  bodu	  č.	  10	  
Pán	  starosta	  sa	  poďakoval	  všetkým	  prítomným	  za	  účasť	  a	  ukončil	  zasadnutie	  OZ.	  
	  
	  
	  
..............................	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ...................................	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ..............................................	  
	  	  Marek	  Trembecki	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ladislav	  Urbán	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  MVDr.	  Ladislav	  Molnár	  PhD.	  
	  	  	  	  overovateľ	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  overovateľ	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  starosta	  	  obce	  
	  
	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  

	  

	  

	  

	  



PRIJATÉ	  UZNESENIA	  
z	  3.	  riadneho	  zasadnutia	  Obecného	  zastupiteľstva	  obce	  	  Perín	  –	  Chym	  ,	  dňa	  24.04.	  2015	  

UZNESENIE	  č.	  25/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  	  správu	  starostu	  za	  uplynulé	  
obdobie	  od	  posledného	  zasadnutia	  OZ.	  

	  Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  9	  	  	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  

UZNESENIE	  	  č.	  26/2015	  

Obecné	   zastupiteľstvo	   v	  Períne-‐	   Chyme	   	   p	   o	  v	  e	   r	   u	  j	   e	   	   starostu	   obce	   zabezpečiť	  
rekonštrukciu	  kuchyne	  v	  budove	  obecného	  úradu	  v	  hodnote	  do	  16	  000	  €	  bez	  DPH,	  t.j.	  19	  200	  
€	   s	   DPH,	   postupom	   verejného	   obstarávania	   podľa	   §	   9	   ods.	   9	   zákona	   25/2006	   Z.z.	   	   do	  
30.06.2015.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  9	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  27/2015	  

Obecné	   zastupiteľstvo	   	   v	  Períne	   –	   Chyme	   	   s	  c	   h	   v	  a	  ľ	   u	  j	   e	   nákup	   úžitkového	   vozidla	   pre	  
prevádzku	   obce	   postupom	   verejného	   obstarávania	   podľa	   §	   100-‐102	   zákona	   25/2006	   Z.z.	  	  
a	  smernice	  01/2015	  .	  Nákup	  sa	  bude	  realizovať	  formou	   lízingu	  na	  dobu	  3	  rokov.	  Vyčlenená	  
suma	  je	  15	  000	  €.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  9	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  0	  

	  

UZNESENIE	  	  č.	  28/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  	  výber	  dodávateľa	  na	  vypracovanie	  
projektovej	   dokumentácie	   na	   multifunkčné	   ihrisko	   v	  Chyme	   v	  sume	   2800	   €.	   Výber	   bol	  
realizovaný	  prieskumom	  trhu	  podľa	  §	  9	  ods.	  9	  zákona	  25/2006	  Z.z.	  	  	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  9	  	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  0	  	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  	  	  0	  	  	  	  

	  

UZNESENIE	  č.	  29/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  v	  súlade	  s	  VZN	  o	  dotáciách,	  dotáciu	  
pre	   TJ	   Družstevník	   Perín	   vo	   výške	   	   1000	   €	   kvartálne	   súvisiacu	   s	  nevyhnutnými	   nákladmi	  
s	  účasťou	  na	  okresných	  futbalových	  súťažiach.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  	  



UZNESENIE	  č.	  30/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  p	  o	  v	  e	  r	  u	  j	  e	  starostu	  obce	  na	  nákup	  motorovej	  
kosačky	  pre	  účely	  obce	  	  v	  hodnote	  3600	  €	  bez	  DPH,	  t.j.	  4300	  €	  s	  DPH,	  postupom	  verejného	  
obstarávania	  podľa	  §	  9	  ods.	  9	  zákona	  25/2006	  Z.z.	  .	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

UZNESENIE	  č.	  31/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	   	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	   c	  h	  v	  a	   ľ	  u	   j	   e	  výstavbu	  detských	   ihrísk	  v	  troch	  
častiach	  obce	  v	  hodnote	  15	  000	  €	  (3	  x	  5000),	  ,	  postupom	  verejného	  obstarávania	  podľa	  §	  9	  
ods.	  9	  zákona	  25/2006	  Z.z.	  .	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  UZNESENIE	  č.	  32/2015	  

Obecné	   zastupiteľstvo	   	   v	  Períne	   –	   Chyme	   	   s	   c	   h	   v	   a	   ľ	   u	   j	   e	   úpravu	   povrchu	   a	  dokončenie	  
športového	  ihriska	  vo	  Vyšnom	  Lánci	  vo	  výške	  5000	  €.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  33/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  	  	  

a)	  neuplatňovanie	  programov	  v	  rozpočte	  obce	  Perín-‐Chym	  na	  r.	  2015	  

b)	  rozpočet	  na	  rok	  2015	  do	  výšky	  ekonomických	  kategórií.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  34/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme:	  

a) b	   e	   r	   i	   e	   na	   vedomie	   odporúčacie	   stanovisko	   hlavného	   kontrolóra	   obce	   	   	   schváliť	  	  
viacročný	  rozpočet	  na	  rok	  2015	  až	  2017	  podľa	  predloženého	  návrhu,	  

b) b	  e	  r	  i	  e	  	  na	  vedomie	  návrh	  viacročného	  rozpočtu	  na	  rok	  2015	  až	  2017	  
c) s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  rozpočet	  na	  rok	  2015	  a	  to	  v	  príjmoch	  536	  985	  €,	  výdavkoch	  485	  510	  €,	  

teda	  51	  475	  €	  prebytkom	  v	  hospodárení	  v	  roku	  2015,	  podľa	  predloženého	  návrhu.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

UZNESENIE	  č.	  35	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	   	   v	  Períne	  –	  Chyme	   	  s	  c	   h	   v	  a	  ľ	   u	  j	   e	   	   zásady	  odmeňovania	  poslancov	  
v	  obci	  Perín-‐Chym	  podľa	  predloženého	  návrhu.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  



UZNESENIE	  č.	  36	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	   	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	   e	   	  mimoriadnu	  odmenu	  zástupcovi	  
starostu	   Ing.	   Rolandovi	   Vinterovi	   za	   tri	   mesiace	   výkonu	   zastupovania	   vo	   výške	   560	   €	   na	  
mesiac.	  	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  8	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  1	  (	  Ing.	  R.	  Vinter)	  

	  

UZNESENIE	  č.	  37/2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme	  	  s	  c	  h	  v	  a	  ľ	  u	  j	  e	  	  predaj	  železných	  detských	  preliezok	  
pri	   bývalej	   škole	   v	  Chyme	   	   v	  zostatkovej	   hodnote.	   Predaj	   sa	   uskutoční	   po	   inštalácii	   nových	  
preliezok.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  	  9	  	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  0	  	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  

UZNESENIE	  č.	  38	  /2015	  

Obecné	  zastupiteľstvo	  	  v	  Períne	  –	  Chyme:	  	  :	  

a) s	  c	   h	   v	  a	  ľ	   u	  j	   e	   zámer	   obce	   o	  prenájom	   obecných	   priestorov	   v	  kultúrnom	   dome	   v	  
Chyme	  	  o	  výmere	  23,04	  m2	  formou	  verejnej	  súťaže	  podľa	  §	  281	  až	  288	  Obchodného	  
zákonníka	  a	  v	  zmysle	  zákona	  o	  majetku	  obcí	  

b) p	  o	  v	  e	  r	  u	  j	  e	  starostu	  obce	  vypracovaním	  podmienok	  súťaže.	  

Hlasovanie	  :	  	  	  za:	  	  	  9	  	  	  ,	  proti	  :	  	  	  	  0	  	  ,	  	  	  zdržali	  	  	  sa:	  	  0	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  

	  


